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Z Á P I S
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kunratice konaného

v pátek 24. listopadu 2017 od 19:00 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce

Přítomni: Milan Götz, Zdeněk Liška, Marcela Pažoutová, Miroslav Liška, Miloslav Götz, Miroslava Mervová,
Milan Franc, Mgr. Jana Runkasová.

Nepřítomni: Jiřina Lukášová - omluvena

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.

Určení  ověřovatelů
zápisu:

Ověřovateli zápisu jsou určeni paní Miroslava Mervová a pan Milan Franc.

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Miroslava Pospíchalová

Návrh programu a jeho schválení:

1. Inventarizace majetku obce

2. Komunitní plán sociálních služeb – určení zástupce

3. Komunikace 2c – podání žádosti o dotaci na opravu

4. Rozpočtová opatření 2017

5. Různé:

 Všeobecné informace o chodu obce

 ČEZ – smlouva o zřízení věcného břemene

 Obecně závazná vyhláška – platba za komunální odpad

 ZŠ a MŠ – souhlas s výjimkou z počtu žáků a souhlas s přijetím daru

6. Diskuse

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl přijat.

K     bodu programu č. 1 – Inventarizace majetku obce:  
Pan starosta  seznámil  Zastupitelstvo  s plánem inventarizace.  Opět  se  blíží  konec  roku  a  musíme tak  provést
inventuru majetku obce. Předsedou hlavní inventarizační komise bude opět pan místostarosta, který Vás provede
úvodním  proškolením a  následujícími  povinnostmi.  Složení  komisí  ponecháváme  stejné.  Pouze  reagujeme  na
odstěhování paní Smržové, takže do komise, která provádí inventarizaci jmenuji paní Miroslavu Pospíchalovou.
Dílčí inventarizační komise procházející sklady a hasičskou zbrojnici bude mít zároveň na starosti Kulturní dům.

Usnesení číslo
69/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje plán inventur majetku obce za rok
2017 včetně personálního obsazení hlavní inventarizační komise, dílčích inventarizačních
komisí a likvidační komise.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

V 19:10 hodin přišel zastupitel pan Miloslav Götz. Od této chvíle hlasuje 8 zastupitelů.

K     bodu programu č. 2 – Komunitní plán sociálních služeb – určení zástupce:  
Pan  starosta  informoval  Zastupitelstvo  o procesu  komunitního  plánování.  Vznikající  komunitní  plán  rozvoje
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sociálních služeb na území Frýdlantska bude mapovat poskytované sociální služby na Frýdlantsku. Jeho hlavním
úkolem je zjištění potřebnosti sociálních služeb na našem území. Jiné potřeby mají  například v Bulovce a jiné
potřeby máme my. K jeho vytvoření je zapotřebí tým lidí, kteří se budou scházet a diskutovat o potřebách obcí.
Starostové jsou nominováni do řídící skupiny automaticky a ještě je zapotřebí určit jednoho zástupce naší obce do
pracovní skupiny. V minulosti jsme již  jednou do komunitního plánování na úrovni Frýdlantska byli  zapojeni a
naším zástupcem byla paní Brynychová, kterou vystřídala paní Mervová.
Starosta – Pokud by Mirka nebyla proti, byl bych pro, aby nás zastupovala.
Miroslava Mervová – minule se na těch setkáních jen něco povídalo, tak si to tam můžu jít vyslechnout.
Starosta – teď to bude už trošku jiné, chtějí se tomu věnovat hlouběji. Obce budou čím dál více zapojeny do sociální
oblasti. Už teď přicházejí žádosti o příspěvky od subjektů poskytujících sociální služby.

Usnesení číslo
70/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání určuje pro tvorbu komunitního plánu rozvoje
sociálních služeb na území Frýdlantska jako svého zástupce paní Miroslavu Mervovou.

Hlasovalo: 8 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato.

Zdržela se Miroslava Mervová.

K     bodu programu č. 3 – Komunikace 2c – podání žádosti o dotaci na opravu:  
Pan starosta informoval Zastupitelstvo se záměrem opravy komunikace 2c kolem Fiňáků. O tomto projektu už jsme
jednou hlasovali v loňském roce. Bohužel loňská snaha narazila na zástavní právo, které viselo nad odkoupeným
pozemkem od manželů Školákových. V současnosti je již na katastrálním úřadu podán návrh na vklad na výmaz
tohoto zástavního práva a již by nemělo podání žádosti nic bránit. Žádost a její podání, stejně jako administraci
projektu by pro nás měl zajistit obdobně jako minulý rok pan Suchomel. Předpokládané náklady projektu jsou  
1,4 milionu korun. Jedná se o náročnější technické řešení, než byla cesta kolem Provazníkových.
Marcela Pažoutová – je možné, že ta dotace nedopadne?
Starosta – ano, je to možné. Pak bychom ale měli opravu řešit sami, protože je ta cesta v dezolátním stavu.

Usnesení číslo
71/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje v souladu s Programem rozvoje obce
realizaci projektu – Oprava místní komunikace 2C v Kunraticích.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení číslo
72/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje podání žádosti o podporu projektu 
– Oprava místní komunikace 2C v Kunraticích z dotačního programu MMR ČR.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení číslo
73/2017

Zastupitelstvo  obce Kunratice po projednání  schvaluje vyčlenění  finančních prostředků  
z  rozpočtu obce na spoluúčast  a  profinancování  vlastního podílu na projektu – Oprava
místní komunikace 2C v Kunraticích.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení číslo
74/2017

Zastupitelstvo  obce Kunratice  po projednání  schvaluje v souvislosti s  podáním žádosti  
o  podporu  projektu  –  Oprava  místní  komunikace  2C  v  Kunraticích  uzavření  mandátní
smlouvy s mandatářem Ing. Luďkem Suchomelem, MBA, se sídlem Sportovní 78, 468 51
Smržovka,  
IČ 40180921 a pověřuje starostu k podpisu smlouvy.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení číslo
75/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje v souvislosti s administrací projektu 
– Oprava místní komunikace 2C v Kunraticích uzavření mandátní smlouvy s mandatářem 
Ing. Luďkem Suchomelem, MBA, se sídlem Sportovní 78, 468 51 Smržovka, IČ 40180921  
a pověřuje starostu k podpisu smlouvy.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 4 – Rozpočtová opatření 2017:  
Pan starosta seznámil zastupitele s rozpočtovými opatřeními. Jedná se o mzdové náklady VPP za měsíc září ve výši
80.818,- Kč. A další se týká dotace pro naši ZŠ na zabezpečení dveří ve výši 39.000,- Kč. Pro budovu školy se vyrábí
dveře, které budou osazené elektronickým zámkem s dálkovým ovládáním a zvonkem s kamerou.
Místostarosta – jaký je tam termín?
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Starosta – do konce roku.

Usnesení číslo
76/2017

Zastupitelstvo  obce Kunratice po projednání  schvaluje rozpočtová opatření  dle přílohy  
č. 7/2017. Rozpočtová opatření jsou přílohou zápisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – Všeobecné informace o chodu obce:  
Pan starosta poskytl Zastupitelstvu na vědomí následující informace.

 ZŠ – příspěvek na mzdy -  Jde o příspěvek na mzdové náklady pedagogů v době, než se promítne navýšení
počtu dětí ve školce do krajských tabulek. Bude se jednat o období od ledna do srpna roku 2018 a půjde
celkem  asi  
o 60 tisíc korun, s nimiž musíme počítat v rozpočtu na příští rok. Od září již budou oficiálně děti přihlášené a
školka na ně bude dostávat peníze přímo.

 MAP  –  pokračování  projektu  -  Jedná  se  o  program  MAS  Frýdlantsko,  která  pomáhá  školám  s různými
projekty. Program končí v příštím únoru a jde o to, zdali budou chtít zřizovatelé školských zařízení, kterými
jsou obce, dále pokračovat. My jsme čerpali různé dotace, například na zmiňované zabezpečení dveří nebo na
mzdové náklady na chůvu, asistentku a školení.

 Podpis  smlouvy  o  poskytnutí  dotace  -  Dnes  jsem  odeslal  podepsanou  smlouvu  č.  OLP/4029/2017  o
poskytnutí účelové investiční  dotace z Dotačního fondu Libereckého kraje – Program obnovy venkova na
projekt pod názvem „Rekonstrukce kulturního domu v Kunraticích – II. etapa“.

 Územní plán obce – veřejné projednání -  Ve středu proběhlo veřejné projednání návrhu územního plánu.  
Mrzí mě, že se neúčastnilo více občanů i zastupitelů, protože to bylo zajímavé a poučné.

 Rekreace na Branžeži – tato informace se také týká územního plánu, ale tentokrát obce Kněžmost. Dne 3.
října jejich zastupitelstvo schválilo územní plán, kde v současném kempu Peklo, v němž máme chatky, nebude
možnost rekreace. Příští rok ještě ano, ale další rok je možné, že budeme muset odstranit naše buňky.

Miroslava Mervová – jaký mají důvod
Starosta – nevím, proč to změnili na les. Tvrdí, že prodělávají.

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání bere poskytnuté informace na vědomí.

K     bodu programu RŮZNÉ – ČEZ – smlouva o zřízení věcného břemene:  
Pan starosta seznámil Zastupitelstvo se smlouvami o zřízení věcného břemena služebnosti a s  dalšími informacemi
k tomuto bodu jednání. Jde o letitou záležitost, kdy se elektřinou zasíťovala lokalita pod Křížkem. Až nyní dojde ke
zřízení  věcného břemena – služebnosti, která se vztahuje na přístup a případnou údržbu elektrického zařízení.
Dotčeni  jsou i  někteří  občané, včetně majitelů zasíťovaných pozemků. Obec v tomto případě obdrží  za zřízení
věcného břemena celkem 9.000,-  Kč.  V roce 2008 naše obec  se  společností ČEZ uzavřela  Smlouvu o budoucí
smlouvě na zřízení tohoto věcného břemene, takže tak činíme nyní.

Usnesení číslo
77/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje uzavření smlouvy o zřízení věcného
břemene  –  služebnosti  č.  IV-12-4004755/001  se  společností  ČEZ  Distribuce,  a.  s.,  IČ
24729035, DIČ CZ24729035, se sídlem Děčín, Děčín IV-Podmokly, Teplická 874/8, PSČ 405
02 zastoupenou na základě písemně udělené plné moci společností ENPRO Energo s.r.o.,  
IČ 28628250, DIČ CZ28628250, se sídlem Valašské Meziříčí, Sokolská 137/45, PSČ 757 01  
a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení číslo
78/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje uzavření smlouvy o zřízení věcného
břemene  –  služebnosti  č.  IV-12-4004755/201  se  společností  ČEZ  Distribuce,  a.  s.,  IČ
24729035, DIČ CZ24729035, se sídlem Děčín, Děčín IV-Podmokly, Teplická 874/8, PSČ 405
02 zastoupenou na základě písemně udělené plné moci společností ENPRO Energo s.r.o.,  
IČ 28628250, DIČ CZ28628250, se sídlem Valašské Meziříčí, Sokolská 137/45, PSČ 757 01  
a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – Obecně závazná vyhláška – platba za komunální odpad:  
Pan starosta  seznámil  Zastupitelstvo s důvodem pro  vydání  nové Obecně závazné vyhlášky.  Od roku 2012 se
poplatek za komunální odpad neměnil. Společnost FCC, která se stará v naší obci o svoz odpadu avizovala, že od

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce  3 



příštího roku stoupne cena některých služeb až o 8 %. U týdenního výsypu se jedná o zvýšení cca 180,- Kč za rok.
Protože se poplatek za komunální odpad stanovuje obecně závaznou vyhláškou, musíme ji dnes schválit. Účinnost
vyhlášky je od 1. ledna 2018. Návrh vyhlášky byl zkontrolován Odborem dozoru a kontroly MVČR, kterému ji po
vydání opět zašleme k posouzení.
Místostarosta – platnost vyhlášky je na jak dlouho?
Starosta – dokud se opět nezmění cena nebo legislativa.

Usnesení číslo
79/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání vydává obecně závaznou vyhlášku č. 1/2017 
o poplatku za komunální odpad s účinností od 1. ledna 2018.

Hlasovalo: 8 Pro: 7 Proti: 1 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Proti byl Miloslav Götz.

K     bodu programu RŮZNÉ – ZŠ a MŠ – souhlas s výjimkou z počtu žáků a souhlas s přijetím daru:  
Pan starosta seznámil Zastupitelstvo se žádostmi paní ředitelky.  Jde o každoroční záležitost,  kdy musíme, jako
zřizovatelé, schválit výjimku z počtu žáků na tento školní rok. Kapacitně jsou třídy pro 25 žáků a v  současnosti jich
do školy dochází 17. Další žádost se týká rovněž každoroční záležitosti. Jako zřizovatelé školy musíme i odsouhlasit
přijetí věcných darů, proto nás paní ředitelka žádá o souhlas s přijetím věcných darů. Společnost AGROFANDA
každoročně  daruje  naší  školce  i  škole  před  vánoci  nějaké  hračky,  proto  je  třeba  odsouhlasit,  že  může  naše
organizace tento dar přijmout. My touto cestou za dar rovněž děkujeme.
Mgr. Jana Runkasová – minimální počet se týká školy?
Starosta – ano, jenom školy.
Mgr. Jana Runkasová – školka má dost dětí?
Starosta – ano.

Usnesení číslo
80/2017

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  povoluje  Základní  škole  a  mateřské  škole
Kunratice, okres Liberec, příspěvkové organizaci výjimku z počtu žáků v souladu s § 23 odst.

3 zákona č. 561/2004 Sb. pro školní rok 2017/2018.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení číslo
81/2017

Zastupitelstvo obce po projednání souhlasí, aby Základní škola a mateřská škola Kunratice,
okres  Liberec,  příspěvková  organizace  přijala  věcné  dary  od  společnosti  AGROFANDA  
spol. s r.o., IČ 44566069, se sídlem Kunratice 167, 464 01 Frýdlant.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Diskuse:

 Milan Franc – co kompostéry?
o Starosta – od pondělí se mohou po podpisu smlouvy distribuovat.

 Josef Pfohl – světlo v parku je dobré, ale nešlo by udělat něco se zastávkou v parku.
o Starosta – máme to v plánu, ale není to úplně jednoduché, jak by se mohlo zdát.

 Milan Franc – jak to vypadá s opravou chodníků?
o Starosta – žádost je podaná a v příštím roce proběhne realizace.

 Jaroslav Lachman – díra v silnici u trafačky pod školkou.
o Starosta – vím o ní. Propadá se tam naše kanalizace. Čekám na pana Velcla, který by to mohl

opravit.

Závěr: Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání a ukončil jednání v 20:15 hodin.

Přílohy: Prezenční listiny
Rozpočtové opatření dle přílohy č. 7/2017

Zapsala: Miroslava Pospíchalová Zápis ověřili: Miroslava Mervová ………………………………………
…

V Kunraticích dne 24. listopadu 2017
Milan Franc ………………………………………

…
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Zdeněk Liška
místostarosta

Milan Götz
starosta
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